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Geachte heer, mevrouw, 

Op 4 juli 2013 is er een informatie-bijeenkomst geweest met bewoners en 
ondernemers aan de singels over herplant aan de singels. Dit naar aanleiding van het 
wegvallen van bomen in dit gebied door de kastanjebloedingsziekte. Op 10 September 
2013 is uw raad tijdens een fietstocht geinformeerd over deze boomziekte. Er is toen 
uitleg gegeven bij de manier waarop samen met belanghebbenden plannen werden 
gemaakt voor herplant van nieuwe bomen aan de singels. 

In december vorig jaar is aan bewoners en ondernemers aan en in de buurt van de 
singels een aantal vragen voorgelegd over het vervangen van de weggevallen bomen 
aan de singels. De uitkomsten van het onderzoek en de presentatie van ontwerpen voor 
de singels zijn te vinden op www.os.groningen.nl onder het kopje: Kastanjes gekapt. 
En nu? 

Deelnemers aan dit onderzoek gaven aan welke beplanting hun voorkeur had en welke 
voorzieningen, zoals wandelpaden of bankjes eventueel wenselijk waren. Dit 
onderzoek liet een voorkeur zien voor een laanbeplanting met verschillende 
boomsoorten. Het gaat dan om een rij bomen zonder planten of struiken aan de voet, 
vergelijkbaar met de huidige situatie. Ook een wandelpad als extra voorziening werd 
gewaardeerd. Het zo lang mogelijk handhaven van de huidige kastanjes is en blijft 
steeds het uitgangspunt bij de herplant. Op basis van de uitkomsten van het onderzoek 
is een plan voor herplant gemaakt. Dit is besproken met het comite Behoud de Singel. 

De bewoners zijn met een brief geinformeerd over de uitvoering van herplant aan de 
singels. Daarin werd onder meer verwezen naar plattegronden op groningen.nl/natuur. 
Hier is onder het kopje 'kastanjebomen singels' een plattegrond te vinden met het plan 
voor herplant. 



Tijdens drie inloopspreekuren kunnen bewoners vragen stellen en opmerkingen maken 
over het plan voor herplant en over de uitvoering van het werk. Na deze 
inloopbijeenkomsten worden eventuele kleine aanvullingen in de plannen verwerkt, 
waama in het komende plantseizoen de herplant start. Niet alle 
opengevallen plekken worden dan beplant. Dat is omdat er onvoldoende ruimte is. 
Mocht in de toekomst door kap meer ruimte ontstaan, dan is dat het moment waarop 
herplant succesvol kan worden uitgevoerd. De nieuwe bomen worden ondergronds 
verankerd en de eerste jaren opgenomen in een speciaal boomonderhoudsplan. Ze 
krijgen in droge perioden extra water en ook af en toe extra voedsel. 

Uit de enquete kwam ook naar voren dat een wandelpad in dit gebied een welkome 
voorziening vormt. Op dit moment gaat echter de meeste aandacht en zorg uit naar de 
bomen; de bestaande bomen en de nieuw aan te planten exemplaren. Vooralsnog 
wordt een wandelpad gefaseerd aangelegd. Een eerste deel komt dan aan de 
Praediniussingel of aan de Ubbo Emmiussingel. Op basis van de ervaringen daarmee 
kan worden bekeken wanneer en hoe de verdere aanleg van een dergelijk pad kan 
worden ingepast. Dat is ook afhankelijk van de snelheid waarmee de kastanjeziekte 
om zich heen blijft grijpen en de daarmee samenhangende kosten voor het vervangen 
van de bomen aan de singels. 

Het voorbereidende werk voor de herplant start op maandag 16 juni 2014. In het 
najaar worden de nieuwe bomen geplant. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester enjvfitbouders van Groningen, 

de burgemeester, I de secretaris, 
dr. R.L. (RAud) Vreaban drs. P.J.L.M. (Peter) Teesink 


